
PROTOKOL NrXXXIVIOO9

obrad XXXII sesji Rady Miejskiej Ostrzesz6w
odbytej w dniu 26 listopada 2009 roku

Ustawowy stan ttady Miejskiej 21, obecnych na sesji 20 radnych (95,2%\.

Nieobecni usprawiedliwieni:
1. Grzegorz WiEcek

W obradach uczestniczyli zaproszeni go6cie wedfug z:lr4czonych list obecnoSci.

Porzq{ek obnad

1. Otwarcie i stwierdzenie prawornocno5ci obrad
2. Przedstawienie porzqdku obrad )OO(I sesji Rady Miejskiej
3. WyMr sekretarza ob'rad )OOilI sesji Rady Miejskiej
4. Przyjgcie protokolu z obrad )O(XI sesji Rady Miejskiej
5. Informacja Przewodniczqpego Rady Miejskiej o dzialaniach podejmowanych w okresie

migdzy sesjami
6. Sprawozdanie Bwntrstrza z rcahzacji zadair w poprzednim okresie, m,ftaszpza

z wykonania uchwal Rady Miejskiej
7. Interpelacje i zaplania radnych
8. Zapytania i wnioski przewodnicz4cych dzielnic i sohysow
9. Podjqcie uchwal w sprawie:

a) zatwierdzenia taryf dla zbioroweg o zaopatrznnita w wodg (nr 2 I 3/2009)
b) zrnian w budiecie Miasta i Gminy Ostrze sz6w w 2009 roku (m 216 N2009)
c) uchwalenia Programu Obchod6w Jubileuszu 750-lecia Ostrzeszowa (w 214/2009)
d) okre3lenia wymagan jakie powinni spehria6 przedsiEbiorcy ubiegajqpy siq o uryskanie

zezrvolenia lub po sadaj1cy zrntolenie w zakresie odbierania odpad6w komunalnych
od wla$cicieli nieruchomo6ci oraz wymagan jakie powiruri spehriac przedsigbiorcy
ubiegajqpy sip o rlzyskanie zentolenia lub posiadajryy zezt,rolente w nkresie
opr62niania zbiomik6w bezodplywowych i transportu nieczystoSci cieklych
(nr 21512009\

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapylania
1 l. Sprawy r6ine i informacje
12.Z*ofrczene

Do o-ktu l-so Otwarcie i stwierdzenie orawomocnofci obrad
Radny Edward Skr4/pek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej otworryl
obrady )OO(I sesji Rady Miejskiej i stwierdzil, ir sesja jest prawonrocna
do ob,radowania i podejmowania uchwal.

Do o-ktu 2-so Przedstawienie oorzadku obrad XXXII sesii Rady Mieiskiei
Przewodniczqpy Rady Miejskiej przedstawil porz4dek obrad, kt6ry radni
otrzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady.

Do o-ktu 3-qo Wvb6r sekretana obrad XXXII sesii Radv Mieiskiei
Zgodnie z wcze6niejszymi ustaleniami Przewodniczqpy Rady zglosil,
aby sekretarzem o66a[ dzisiejszej sesji zostala radna Miroshwa Modrzynska
Radna Miroslawa Modrryfska wyrazila zgode na kandydowanie.
Rada Miejska jednoglo6nie (20 glosow ,,2a") wybnala radna Mirosbwg
Modrzynskq sekretarzem obrad )OO(I sesji Rady Miejskiej.
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Do o-ktu 4-go Przyiecie protokolu z obrad XXXI sesii Radv Mieiskiei
Radny Andrzej Manikowski - sekretarz obrad XXXI sesji Rady
Miej skiej przedstawil wniosek w sprawie przyjqcia protok6l z popnednei
sesji bez odczytania.
Wniosek stanowi "afuznik do protokolu.
Ponadto protok6l byl wyloiony do wgl4du radnych w pokoju nr 25

Urzgdu Miasta i Gminy o czym radni zostali zawiadomieni w zaproszeniu
na obrady dzisiejszej sesji
Rada Miejska jednogloSnie (20 etosbw ,Zd') przyji\a zgloszany wniosek.

Do p-ktu 5-eo Infomacia Przewodniczaceso Radv Mieiskiei o dzialaniach
podeimowanvch w okresie micdzv sesiami
Powyzsz4 infornracjq zlozyl Radny Edward Skrrypek - Przewodnicz4cy
Rady Miejskiej.
Informacja stanowi zalqpznik do protokolu.

Do p-ktu 6-so Sorawozdanie Burmistrzr z realizacii zadaf w ooorzednim okresie.
zwlaszcza z wvkonania uchwal Radv Mieiskiei
Stanislaw Wabnic - Bwm:strz ztoiryl Wr*1'rzsze sprawozdanie.
Sprawozdanie stanowi zalqpznik do protokolu.

Do p-ktu 7-so Interpelacie i zanvtania rrdnvch
Radny Adam Zawada zapytnje czy w z:utqzku z planowan4 przebudowq ulicy
K4pielowej istnieje mo2liwo56 wsp6ffinansowania przsz pw:o,t odcinka ulicy
Pogodnej od drogi wojew6 dd<rej nr 444 do ulicy K4pielowej
Radny Andrzej Manikowski zwraca sig z wnioskiem o nadanie skwerowi lub
rondu na terenie Miasta Ostrzeszo wa mzW ,NSZZ SolidarnoSi" w zwiq,zku
z 30Jeciem jego powstania, kt6re bpdzie obchodzone w przysdm roku (pehra

treSd dostQpna w "alqqzniku).
Radna Mariola Kozlowska zapluje jakie dzialania zostaly podjgte od poprzed-
niej sesji w sprawie naprawy drogi prowadz4cej do stacji uzdatniania wody
w miej scowofci Szklarka MySln
Radny Pawel Kl6ska w imieniu Dzielnicy rn 3 zghsza ptoblem sprzedai:'1
alkoholu osobom nieletnim w sklepie ,labka'' na ulicy Grunwaldzkiej oraz
spofiania alkoholu w jego obrEbie. W zwiqzku z tym wnosi do Komendy
Powiatowej Policji o dodatkowe patrole w tym rejonie miasta.
Zglasza kolejny problem wybryk6w chuliganskich w rejonie ulicy Piastowskiej
i Osiedla Zaurkowego, np. wywiezienie kontenera na odpady na Srodek alejki
czy wysypanie dw6ch pojemnik6w Smieci miqdry blokami 16 a 19. Prosi wipc
o wzrnoZone kontrole policyjne, szczeg6lnie w nocy z soboty na niedziele.
Radny Andrzej Og6rkiewicz w zwi4zku z wtnnczeniem do wycinki chorych
drzew w rejonie ul. Pogodnej w kierunku Parzynow4 wnosi do Starosty o jak
najszybsze podjpcie dzialaf odnoSnie ich usunipcia. UschniQte konary tych
drzew wystajq na drogq i chodnik stwarzaj q, zagrozenie dla poruszajqpych sie
pojazd6w i spacerujqcych os6b.
Kolejny ruz zg)asza potrzebg odpowiedniego ustawienia i umocowania lustra na
skrzyZowaniu ulic Daszyfskiego i Ko6ciuszki. Ci4gle przestawianie lustra
powoduje zakl6cenie w ruchu drogowynr, szczeg6lnie dla osob przyjezdnyctr-
Zapytuje Burmistrz czy w tym przypadku nie jest zasadne ustawienie dw6ch
kamer, co umo2liwi ustalenie to2samoSci os6b niszcz4cych nasze mienie.
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Radny Ryszard Szymarski - w zwiqzku z zamontowaniem oiwietlenia na ul.
Gorgolewskiego, jedna lampa ustawiona jest na Srodku chodnik4 co powoduje,
2e n*odzie2 wychodz4ca z liceum kieruje sig prosto w slup lampy gdyz jest on
ustawiony na Srodku przej5cia dla pieszych. Zapytqe czy projekt zainstalowania
lamp byl uzgodniony z Z.espolemDokumentacji Projekt6w w Starostwie.
Znowelizowana ustawa o systemie oSwiaty z dnia 19 marca 2009 roku kt6ra
weszla w Zycie z dniem2l kwietnia 2009 roku w art.5a ust.4 wprowadzila
nastppujqcy zapis:,,Organ wykonawczy jednostki samorz4du terytorialnego
w terminie do dnia 31 puidziemtka przedstawia organowi stanowi4cemu
jednostki samorz4du terytorialnego informacjp o stanie realizacji zadan
odwiatowych tej jednostki za poprzedni rok szkolnn w tym o wynikach
sprawdzianu i egzamin6w, o kt6rych mowa w art. 9 ust. I k-kt l,2i3nt.b-f,
w szkohch tych typ6w, kt6rych prowadzene rnleLry do zadan wlasnych
jednostki samorzqdu terytorialnego".
W zwiqzku z tyn zapytuje Przewodnicz4cego Rady Miejskiej i Burmistrza
dlaczego w tym terminie radni nie otrzymali takiej informacji , kt6ra powinna
stai siE przedmiotem dyskusji na sesji.
Radny Henryk Ikjser kieruje pytanie dotycz,qce realizacji budZetu poniewaZ
z grozone jest wykonanie dochodfw, czy dziafu.j co do kt6rych byly podejmo-
wane deqzje dwa miesi4ce temu, leZ4ce w Rojowie, w rejonie ul. Hetmenskiej,
s4 wystawione d o spnedairy . Zwraca uwagg, Ze tereny te s4 zaniedbane i zaro-
Snigte wipc warto byloby je zagospodarowac gdyZ chodzi tu o dochody miasta
i gminy.
Ze wzglgdu na bezpieczeilstwo pieszych na ul. Piastowskiej w rejonie sklep6w
,POLO Market" a sklepem ,plew". zwraca sQ z proSb4 o uregulowanie
przejScia dla pieszych pomigdzy tymi sklepami.
Apeluje o likwidacjp zakazu ograniczenia prQdko6ci do 40 km/tr na ulicy
Powstaric6w Wlkp. Ww zrak obecnie jest niepotrzebny gdy2 chodnik na cz"s
budowy kt6rego zostal ustawiony maczenie poprawil bezpieczeristwo ruchu
pieszych w tym rejonie.
W imieniu mieszkaric6w wsi Roj6w ulicy Meszyny apeluje o uregulowanie
stanu prawnego tej drogi, kt6ra przebiega tamtEdy od kilkudziesiEciu lat,
a okazuje sig, ze jest polozona na terenach prywatnych. Obecnie ulica ta jest
nieprzejezdna i nie mozna jej naprawid, bo jest prywatna. W zaistnialej sytuacji
kilka gospodarstw jes odcigtych od iwiata i nie moina sip do nich dostac.
Radny Marek Czwordon - w zwqzktt z malqtlofci4 miejsc parkingowych
na Osiedlu Zamkowyrn, mieszkaricy blok6w parkuje samochody czQ6ciowo
na chodniku przylegajqpym do ulicy. Zapy'uje Komendanta Powiatowego
Policji czy policja rna prawo karac ich mandatami, a je6li tak, to kary powirmy
by6 nakladane na wszystkie osoby parkujqpe w nieprawidlowy sposob, nie tylko
na te, wobec kt6rych podjgte zostaly interwencje wskutek zgloszenia
telefonicznego.
Z,apytuje:
- kto fuci za sprzSanie li6ci na ul. Ko6ciuszki od figury NMP do ul.

Dasrynskiego - jeZeli firma Stempniewicza grabi i wyrvozi liScie z tej
ulicy, to dlaczego nie robi tego na innych ulicach, tylko mieszkaricy
s4 zobligowani do ich posprz4tania.

- czy jest prowa&ona analiza g65p6darki obcinania drzew. Czy drzewa
obcinane se kolejno ulicami zgodnie z jakirnf programeq cry wedlug
uznania.
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Apeluje do Starosty o uzupehrienie pobo cza na ul. Powstafc6w Wkp.,
od ul. Skladowej do ul. Zeromskiego wqski 40 cm pasek poboc za mpdzy
jezdnQ a chodnikiem jest nieutwardzony.
Radny Henryk Mackani6 zwnrca uwagQ na problem o5wietlenia ulic i dr6g,
na lt6ry w bud2rccie przsnacza sip spore kwoty (ok. 600 tys. zl w 2009 roku,
planowane 700 tys. zl w 2010 roku) is4 to Srodki przeztnczane na utrzymanie
sieci oSwietleniowej, Ostatnio zdnza si;, z.e w ci4gu dnia Swiec4 siE lampy
na calych odcinkach ulic (np. na ul. Zamkowej). Zapy1ruje c4 jeircli tak
duzo placimy zaoSwietlenie, to dlaczego jest ono niesprawne i jaka jest forma
zaptaty - prznd czy po wykonaniu uslugi.

Do n-ktu 8-eo Zaovtania i wnioski orzewodniczacvch dzielnic i softvs6w
Jan Szkopek - Przewodnicz4cy Rady Dzielnicy nr 2 zapytuje:
- z kogo i jakich instynrcji sklada sie Komitet Organizacyjny Obchod6w

750lecia Miasta Ostrzeszowa. Kto jest merytoryczrie odpowiedzialny za
koordynacjE np. w zakresie prrygotowania i prezentacji program6w
artystycznyc[ czy uwzglEdnia sig przegl4d lokalnych amatorskich grup
artystycznyc[ w tym mdaszpza szk6l. JeSli talq to czy plac6wki te w planach
na obecny rok szkolny majq zaplanowany udzial w tych obchodactl

- ile Srodk6w z proponowanej kwoty ok. 30O tys. zl przeanrczone jest na
wystgpy cmlowych gwiazd estrady, a ile na imprezy promowane pzez
rodzime, lokalne zespoly artystyczne,

- dlaczego mieszkaricy naszego grodu tak malo interesujq sig waznymi
uroczysto6ciami o charakterze paristwowym, regionalnyrn Zwraca twagg
na ciekawe programy artystyczne przygotowywane przez t*odne? &firp
nakhdem pracy, np. bogaty program prrygotowany przez Gimnazjum nr 2
gdne z okazji Swiqta I I listopada w Kino -teatrzo hczba attyst6w na scenie
przewyitszda liczbE prrybytych mieszkaficdw.

Do n-kju 9-so Podiecie uchwal w sorawie:
a) zatwierdzenia tarvf dla zbioroweeo zsooatzenia w wode (nr 2132009)

Mariusz Witek - Zastgpca Burmistrza przedstawil powy2szy projekr uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod ob,rady sesji.

Radny Andrzej Manikowski zapytuj e czy nie llraleL.y okre6lii w przedstawiol.n
projekcie uchwaly taryfy od w6d opadowych (deszcz6wki).
Zastppca Burmistrza podkreSlil, 2e sprawg wprowadzenia oplat za wody
opadowe naleZy przedyskutowai i ptzygolowa6 do pod obrady sesji.
Zenon Lewek - Prezes Sp6lki Wodno-Sciekowej ,Strzegowa" wyja5nil,
ze opbtg od w6d opadowych nalezy ustalii uchwaQ Rady Miejskiej.
Rada Miejska 18 glosami ,,2a", 2 ,,wstrzymujqpymi" podjeh uchwalQ.
Uchwala Nr XX)CU240/2009 stanowi za[czrik do protokolu.

Obrady sesji opu6cil radny Andrzej Manikowski.

U)zmian w ludlecie tUia
J6zef Bukiewicz - Skarbnik przedstawil projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytyvnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.

Rada Miejska jednoglo6nie (19 glosow ,,2a") podjgla uchwalE.
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Uchwala Nr X)O(I|/24112009 stanowi zal4cmik do protokolu'

Na obrady sesji wr6cil radny Andrzej Manikowski.

c) uchwalenia Prosramu Obchod6w Jubiteuszu 750-lecia Ostrzeszowa
(rn;.21412009\

M".i*" Wit"k - Zastgpca Burmistrza przedstawil powyZszy projekt uchwaty'

Stale Komisje Rady Miejskiej porytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly

pod obrady sesji.

Rada Miejska jednogloSnie (20 gkos6w ,7d') podjqla uchwalg'

Uchwala Nr )00(11124212009 stanowi zalqpznik do protokolu'

Eb oosiadaiacv zezwolenie w zakresie opn62niania zbiofnik6w
bezodolvwowvch i transnortu nieczvstoSci ciel<lv-ch (nr.2l5l2009)

d)

lO^f Cr*..d"" - lt"""ett* Wydzialu Promocji i Rozwoju Gminy przed-

stawil Projekt uchwalY.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly

Pod obradY sesji.

Radny Ryszard Srymanski zapyt$e czy w zal4czttk do proponowanego

projeku uchwaty w $ 2 p-kcie 1, ppkt 2) ma by6 wpisana naz"r"a wy-sypiska'

iladny Henryk Kajser stwierdza, 2r nie wskazane jest wykazywanie firmy

zlnzwy.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glosow ,'za") podjEla uchwalQ'

Uchwala Nr X)O(11/243/2009 stanowi zalqpmik do protokoh't'

Przewodniczqpy Rady Miejskiej oglosil 30-minutowa przerwS w obradach

lgodz.tls- t2$.
Po przerwie na obrady sesji nie wr6cil radny Andrzej Cudniewicz'

Do p-ktu 10-eo Odoowiedzi na interoelacie i zapvtania 
-

Mariusz Witek - Zastqpca Burmistrza wyjafnil:
- nie bqdzie remontowana droga w Szklarce My5ln' do stacji uzdatniania

z powodu b,raku Srodk6w
.lustronaskrryiowaniuul.KoSciuszkiiul.Daszyrrskiegokolocrnentarza

bylo juz kilka razy ustawiane. Jest to droga wojew6dzka,
- ul. Gorgotewskiego jest drogq woj ew6d:*4i zatzadca tej drogi ustawil

lampg zgodnie z Projektenl
- nie wykonali5my sprzeda.iry mienia komunalnego zaplanowanego 2009

na 2009 rolq
- droga w Rojowie - Mesrynach to problenr, kt6ry wynikn4l nie dawno'

Grunty po kt6rych przebiega droga stanowiq wlasnoSd prywatn4 - sprawQ

musimY rozwiqza6'
- sprawQ sprz4tania li&:i na ul. Kofr:iuszki wyjaSnimy'

- co roku mamY Plan wYcinki drzeq
- Swiatlo uliczne pali sip w dzieir w6wczas gdy wykonywane s4 naprawy

lub konserwacia.
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- ruch amatorski wystepuj4c na r6inych uoczystosciach i4Aa gtatyfrkacjl

Dmiusz Bieniek - Komendant Komendy Powiatowej Policji poinformo-

wal:
- roaviqTa.li5my problem ul. Grunwaldzkiej 9 dotycz4cy parkowani4

- przeprowadzimy kontrole w ,Zabce",
--zwr6cimy uwagE na parkowanie na ul. Piastowskiej i Osiedlu Zamko-

wyn,
- bpdziemy wnioskowac o utworzenie strefy parkowania na Osiedlu

Zamkowym i budowg parkingu przed ,,Stalchemem".
Radny Henryk lGjser wni6sl o zainteresowaniem sip parkowaniem

pojazd6w na ul' Krafcowej - parkowanie na chodniku i jezdni'

itrzewodniczqpy Rady Miejskiej i Marian Grzegorek - Dyrektor Zakladu

Obslugi Plac6wek OSwiatowych stwierdzili 2re Rada Miejska winna wypo-

wiedzied sig jaka inforrnacjq w sprawie oSwiaty chcialaby otrzymac'

Radny Ryszard Szymanski wyja<nil i2 ustawa o o6wiacie szszeg6lowo

okresla co winna zawierac informacja.
Lech Janicki - Starosta Ostrzeszowski wyja$nil, ze:

- dwa wnioski dotyczqpe renowacji ul. Le6nej i ul. Piastowskiej mo2e

bedQ przyjete poniewa:Z sq zawarte porozumienia na wsp6ffinansowanie,

- nie przewiduje sig remontu ul. Pogodnej'
- z dr6g powiatowych usuwamy tylko chore drzewa,

- zgadzam sig z likwidacj4 znaku ograniczenia prpdko6r:i (40 km/h)na

ul. Powstaric6w MkP.,
- nie planujemy na rok 2010 uzupehrienie pobocza na ul. Powstafc6w
Mkp. poniewaz jest to do66 duze zadanre.

Radny Marek Czwordon stwierdzil, ze remont pobocza ul' Powstaric6w

wlkp. to tylko dobra wola Starostwa jako zzrz4dcy drogl
Radny Aleksander J6zefiak stwierdza, 2e jeZeli Starostwo nie podejmie

tematu remontu ul. Pogodnej to czy my bqdzie mogli remontowad ul'
K4pielowq.
Lech Janiski potwierdzil, k nie motp zzpwrne w 2010 roku remontu ul'
Pogodnej.

Do n-ktu ll-eo Sorawv r62ne i informacie
p-"wodniczqcy Rady Mrejskiej poinformowal ze kolejna sesji odbEdzie sig

w dniu 29 grudnia 2009 roku.

Do o-ktu 12-so Zako6czenie
Przewodniczqcy Rady Miejskiej kr6tko podsumowal przebieg obrad sesji'

podzigkowal wszystkim za udzial w obradach i zamkn4l obrady XXXII
sesji Rady Miejskiej.

Rada podjgh 4 uchwal
Rada iozpoczpla obrady o godzinie LC@, a z*ohczyla o godzinie l2s'

Sekretarz
obrad $[XII s.esji Rady Miejskiej

CIL t<.-\ tt r 1 i,Li[.:;L-
Miroslawa Mddrzviska

Protokolowala:


